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BORRADOR DEL ACTA DE LA SESIÓN CELEBRADA EL DÍA 3 DE DICIEMBRE 2020 POR 
LA COMISSIÓN DE SEGUIMIENTO DEL CUMPLIMIENTO DE LOS ACUERDOS PLENARIOS 

APROBADOS 
 
 
En la Villa de Calvià, Comunidad Autónoma de las Illes Balears, siendo las diez y dos 

minutos del día tres de diciembre de 2020, previa convocatoria en forma, se reúnen en la Sala 
de Plenos los que a continuación se relacionan, bajo la presidencia de la Tenienta de Alcalde 
Dª. Natividad Francés Gárate con la asistencia del Secretario accidental D. Juan Castañer 
Alemany, al objeto de celebrar sesión de la Comisión de seguimiento de los acuerdos . 

 
ASISTENTES: 

 
 Presidenta:   Dª Natividad Francés Gárate. 
 
 Vocales:   D. Miguel Cañellas Vich. 
    Dª Esperanza Catalá Ribó. 
     Dª Mª de la Consolación Fernández Manley  
     D. Rafel Sedano Porcel. 
     D. José Antonio Fernández Ballesta. 
 
  Secretario acctal.:  D. Juan Castañer Alemany 
 
 

1. Seguiment de la mocions aprovades en el transcurs de la present legislatura. 
 
Una vez iniciada la sesión se realiza un seguimiento de las mociones aprobadas hasta la fecha 
por el Pleno municipal. 
 
En este sentido, por parte del Secretario accidental se informa que todas las mociones que 
incluyen puntos de Instar o realizar solicitudes a otras Administraciones se gestionan desde 
Secretaría. 
 
Respecte a la moció de Vox relativa a la neteja de torrents (plenari de setembre de 2019) 
s'informa que s'han fet actuacions al torrent de Santa Ponça i hi ha hagut contactes amb la 
Conselleria. 
 
En quant a la moció de Ciudadanos sobre l'ampliació del CREC (setembre de 2019), la Sra. 
Francés Gárate informa que es valorarà quan es pugui tornar al sistema presencial. 
 
La moció relativa a l'emergència climàtica de Podemos-mes (setembre de 2019) s'ha incorporat 
al document PACES aprovat i s'anirà aplicant d'acord al mateix. 
 
La moció relativa a les persones malaltes de Crohn (PP, octubre de 2019) està actualment en 
tramitació, l'ordenança de circulació està revisant-se i la campanya publicitària preparada per 
quan s'aixequin les restriccions Covid-19. 
 
La moció relativa a la construcción d'un pas de vianants i ciclistes entre Peguera i Camp de Mar 
(PP, octubre de 2019), s'informa que ha hagut dues reunions amb el Consell de Mallorca i 
pareix que podrà ser factible. 
 
La moció relativa a convertir Calvià en un municipo cardio-protegit (Vox, octubre de 2019, 
s'informa de les instal·lacions que ja compten amb els elements i de la formació realitzada. 
 
La moció relativa al seguiment dels acords plenaris (Ciudadanos, octubre de 2019, ja s'ha 
complit. 
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La moció relativa al transport d'estudiants d'educació obligatòria (PP, novembre de 2019), 
s'informa que s'ha contactat amb els Instituts i amb la Conselleria. 
 
La moció relativa a les bonificacions d'IBI (Ciudadanos, febrer de 2020), s'està valorant des de 
serveis econòmics i es fomentaran ajudes directes. 
 
La moció relativa a la dinamització de platges i associacions de tercera edat (PP, octubre de 
2020) es comunica que s'està treballant i que depèn de l'autorització o no d'us dels clubs de la 
tercera edat. 
 
 

2. Precs i preguntes. 
 
La Sra. Thyus Vieville demana que es canviï el dia de celebració de les reunions d'aquesta 
Comissió. S'acorda que passin a celebrar-se els dimarts a les 12 h. 
 
 

3. Assumptes d’urgència 
 

No los hubo 
 
 

Y no habiendo más asuntos que tratar, siendo las diez y veintidós minutos del día de la 
fecha, se levanta la sesión, de la que se extiende la presente acta y de la que yo, como 
Secretario, certifico. 

 
LA PRESIDENTA,                                      EL  SECRETARIO ACCTAL.,  

 
 

 
 
 


